
Technische vragen
Van : Gemeentebelangen Gouda
Datum vraag : 26 september 2022
Onderwerp : Jaarwisseling 2022-2023
Commissiegriffier    : Jacoline Holdijk
Datum antwoord :

Vragen:

In de raadsmemo verloop jaarwisseling wordt aangegeven dat het totale 
schadebedrag aan gemeentelijke eigendommen tijdens de jaarwisseling 
2021-2022 25.000 euro bedroeg. Een jaar eerder was de schade 15.600 euro.

1. Zijn de daders van de verschillende benoemde vernielingen in beeld 
gebracht? Zo ja, welk deel van het totaalbedrag aan schade is verhaald 
op deze daders?

2. Wat is/zijn de reden(en) van de aanzienlijke stijging in het totaalbedrag 
aan schade tussen de jaarwisseling in 2020-2021 en 2021-2022?

3. Wat voor effect heeft het aanwijzen van vuurwerkvrije zones op deze 
stijging gehad? Is dit effect aantoonbaar gemaakt? Zo ja, op wat voor 
manier?

In het raadsvoorstel jaarwisseling 2022-2023 wordt aangegeven dat een 
uitbreiding van de vuurwerkvrije zones en het ontwikkelen en uitvoeren van 
een alternatief voor de vuurwerktraditie veel capaciteit, geld en tijd kost en dat 
dat niet of onvoldoende beschikbaar is binnen de reguliere budgetten.

4. Zijn er berekeningen gemaakt voor de, verwachte, kosten van een 
laser- of centrale vuurwerkshow? Zo ja, kunnen deze kosten gedeeld 
worden met de raad?

De gemeente Gouda biedt ruimte aan vele succesvolle organisaties, 
bijvoorbeeld Gouda bij Kaarslicht.

5. Zijn er berekeningen gemaakt voor de, verwachte, inkomsten voor de 
stad en ondernemers van Gouda bij een laser- of centrale 
vuurwerkshow?

Het college is voornemens om het beleid voort te zetten conform het 
raadsbesluit van 28 oktober 2020.

6. Zijn er vanuit de inwoners van Gouda al ‘aanmeldingen’ geweest voor 
het inrichten van extra vrijwillig vuurwerkvrije zones? Zo ja, kunnen 
deze zones gedeeld worden?

7. Kan in kaart gebracht worden welke jeugdactiviteiten er in welke wijken 
gepland staan voor de jaarwisseling 2022-2023?



8. Welk deel van de regulier vastgestelde budgetten is besteed aan de 
organisatie van jeugdactiviteiten tijdens de jaarwisseling 2021-2022? 
Aanvullend, welk deel is gereserveerd voor de organisatie van 
jeugdactiviteiten voor de jaarwisseling 2022-2023?

9. Is er een verband te leggen tussen de wijken waar er wel of geen 
jeugdactiviteit wordt georganiseerd en het aantal vernielingen?

Antwoorden:

1. Voor zover bekend zijn geen daders achterhaald en is geen schade 
verhaald.

2. De stijging van de kosten is te verklaren door het feit dat er meer is 
vernield.

3. Het college kent geen onderzoek naar een verband tussen 
vuurwerkvrije zones en schade in de Goudse situatie. Uitgangspunt 
is uiteraard dat de vuurwerkvrije zones in positieve zin bijdragen 
aan een prettig en beheersbaar verloop van de jaarwisseling.

4. Nee, er zijn geen berekeningen gemaakt voor de verwachte kosten 
van een laser- of centrale vuurwerkshow. 
De lasershow zoals vertoond tijdens de Finale van Gouda750 
kostte ongeveer 30.000 EUR.
De gemeente Utrecht schat de kosten van een eventuele centrale 
vuurwerk- of lichtshow op minimaal 500.000 EUR. Dat is exclusief 
uren en kosten voor personeelscapaciteit.

5. Nee, er zijn geen berekeningen gemaakt voor de verwachte 
inkomsten van een laser- of centrale vuurwerkshow.

6. Nee. De gemeente vraagt inwoners die eerder al een vrijwillige 
vuurwerkzone hebben georganiseerd of ze dat komende 
jaarwisseling ook weer willen doen. En via de krant en de 
gemeentelijke website nodigen we inwoners uit om zich bij de 
gemeente te melden als zij een nieuwe vrijwillige vuurwerkvrije 
zone willen organiseren.

7. Tijdens de komende jaarwisseling zullen weer jeugdactiviteiten 
worden georganiseerd. Welke activiteiten op welke plekken zullen 
plaatsvinden wordt in de loop van dit najaar bepaald.

8. De kosten voor jeugdactiviteiten zijn de kosten voor extra gewerkte 
uren door jongerenwerkers. Die kosten maken deel uit van het 
reguliere budget en zijn niet gespecificeerd voor inzet rondom de 
jaarwisseling.

9. Het college kent geen onderzoek naar een verband tussen 
georganiseerde jeugdactiviteiten en het aantal vernielingen in de 
Goudse situatie.
Uitgangspunt is uiteraard dat de jeugdactiviteiten in positieve zin 
bijdragen aan een prettig en beheersbaar verloop van de 
jaarwisseling. Dat uitgangspunt wordt in algemene zin bevestigd 
door onderzoek. De praktijk in Gouda lijkt dit uitgangspunt te 
bevestigen door de goede ervaringen dit jaar tijdens de Ramadan, 
de zomerperiode en de kermis.




